
Aan: 
de voorzitter en de leden van  
provinciale staten van Drenthe 
 
 
 
 
 
 
 
Assen, 15 april 2004 
Ons kenmerk 15/8.3/2004003645 
Behandeld door mevrouw A.J. de Leeuw (0592) 365301 
Onderwerp: Overzicht stand van zaken gedane toezeggingen in vergaderingen van 
staten en statencommissies 2003 tot en met januari 2004 
 
 
 
Geachte voorzitter/leden, 
 
Hierbij ontvangt u het geactualiseerde Overzicht stand van zaken gedane 
toezeggingen in vergaderingen van staten en statencommissies 2003 tot en met 
januari 2004. 
 
Hoogachtend, 
 
 
 
 
   , secretaris    , voorzitter 
 



Overzicht stand van zaken gedane toezeggingen in vergaderingen van staten en statencommissies 
2003 tot en met januari 2004 
 
 
Statencommissie Bestuur, Financiën en Economie 
 
Toezegging Datum ver-

gadering 
 

Pagina 
verslag 

Afgehandeld? 

De heer Dijks zegt toe dat zodra er meer 
duidelijkheid is over de bedragen die no-
dig zijn voor de maatregelen bij de Mep-
peler Betoncentrale, de staten daarvan in 
kennis worden gesteld. 

14 mei 2003 7 Er is een brief aan de staten in voorbe-
reiding waarin wordt aangegeven welke 
kosten voor rekening van de provincie 
zijn gekomen en wellicht nog zullen 
komen. Omdat de provincie in deze 
zaak nog steeds met belanghebbende 
in onderhandeling is, kan de toezegging 
pas definitief gestand worden gedaan, 
wanneer de definitieve bedragen be-
kend zijn. Verwacht wordt dat dit over 
niet al te lange tijd het geval zal zijn. 

De heer Dijks zegt toe dat de staten zo 
snel mogelijk zullen horen hoe het college 
met proBIS denkt om te gaan. 

4 juni 2003 12 Ja. De staten zijn hierover geïnfor-
meerd bij brief van GS van 12 decem-
ber 2003, kenmerk 
50/FC/A2/2003011719. 

De heer Dijks zegt toe de staten te zullen 
inlichten zodra het college zijn standpunt 
over het al dan niet doorgaan met proBIS 
heeft bepaald. 

4 juni 2003 12 Ja. De heer Dijks heeft een presentatie 
laten verzorgen vooruitlopend op de 
vergadering van de Statencommissie 
BFE van 25 februari. In die vergadering 
is afgesproken dat er na het eerste 
halfjaar van 2004 een evaluatie plaats 
zal vinden naar de bedrijfseconomische 
resultaten en de mogelijke verdere 
stappen binnen het informatieplan. 

De heer Dijks zegt toe dat zodra bekend 
is wat uitvoering van de beleidsuitgangs-
punten die in het Collegeprogramma 
staan gaat kosten, de staten die gegevens 
krijgen. 

4 juni 2003 18 Ja. De gegevens zijn verwerkt in de 
Voorjaarsnota die de staten in week 17 
zal worden toegezonden. 

De heer Schaap zegt toe te onderzoeken 
of de veronderstelling van de heer Engels 
dat de accountant in 2004 geen doelma-
tigheidstoets meer mag doen, juist is.  

27 augustus 
2003 

10 Ja. De financiële verordeningen zijn op 
17 maart vastgesteld. Het desbetref-
fende onderwerp maakt daar deel van 
uit. 

De heer Schaap zegt toe dat de staten in 
december het statenstuk met betrekking 
tot Groningen Airport Eelde (GAE) voor-
gelegd krijgen. 

8 oktober 
2003 

4 Ja. Op 17 december 2003 is statenstuk 
2003-89, Aandelenoverdracht en baan-
verlenging Groningen Airport Eelde, in 
de staten aan de orde geweest. Be-
sluitvorming hierover heeft plaatsge-
vonden in de statenvergadering van 4 
februari 2004. 
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Toezegging Datum ver-
gadering 
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Afgehandeld? 

De heer Dijks zegt toe na te zullen gaan 
hoe de staten meer zicht kunnen houden 
op de besteding van de eenmalige kredie-
ten. 

8 oktober 
2003 

17 Ja. In de vastgestelde financiële veror-
deningen is bepaald dat GS een half-
jaarrapportage aan de staten doen toe-
komen. 

De heer Schaap zegt toe te bekijken of er 
één programma kan worden gemaakt dat 
puur gericht is op het creëren van werk.  
 
De heer Schaap zegt toe te bezien of alle 
aspecten van het thema werk bij elkaar 
kunnen worden gebracht in programma’s 
in plaats van in een beleidsnota. 

8 oktober 
2003 

18 en 
21 

Ja. Dit vindt momenteel plaats via de 
programmalijn Werk, Onderwijs en 
Kennisinfrastructuur. De staten kunnen 
een voorstel tegemoet zien voor hun 
vergadering van 7 juli 2004. 

De heer Schaap zegt toe dat als op eni-
gerlei wijze blijkt dat de provincie dubbel 
werk doet met het werkgelegenheidsregis-
ter, of dat anderen het beter kunnen, het 
werk hieraan onmiddellijk zal worden ge-
stopt.  

8 oktober 
2003 

21 Ja. Er is geen sprake van dubbel werk. 
De tijdens de vergadering genoemde 
alternatieven (CBS en handelsregister) 
zijn geen alternatieven. Het handelsre-
gister bevat slechts 70% van de werk-
gelegenheid en is juist wat werkgele-
genheid betreft verouderd. Het CBS 
kan geen cijfers opleveren op een laag 
ruimtelijk schaalniveau. Juist dit laatste 
heeft de Drentse gemeenten doen be-
sluiten om ook te participeren in het 
werkgelegenheidsregister, waardoor de 
kosten voor de provincie gehalveerd 
zijn. 

De heer Dijks zegt toe de opmerkingen 
van de commissie over het dragen van 
pasjes (statenstuk 2003-78, Het zorgdra-
gen voor een veilige (werk)omgeving van 
het provinciehuis) te bestemder plekke te 
zullen overbrengen. 

8 oktober 
2003 

23 Ja. Alvorens GS een besluit nemen, 
wordt het standpunt van de Onderne-
mingsraad gevraagd. 

De heer Dijks zegt toe te zullen proberen 
de vragen van mevrouw De Vries over 
statenstuk 2003-78, Het zorgdragen voor 
een veilige (werk)omgeving van het pro-
vinciehuis, schriftelijk te beantwoorden. 

8 oktober 
2003 

24 Ja. Aan deze toezegging is voldaan bij 
brief van GS van 23 oktober 2003, 
kenmerk 43/6.8/2003009613. 

De heer Schaap zegt toe na te gaan of 
Toerdata Noord de meest zinnige instan-
tie is om gegevens te verwerven. 

8 oktober 
2003 

28 Ja. Het contract met Toerdata Noord 
loopt tot en met 2004. Gedurende dit 
jaar zal er een evaluatie plaatsvinden 
op basis waarvan GS een voorstel aan 
de staten zullen voorleggen hoe verder 
te gaan voor de jaren 2005 en verder. 

De heer Schaap zegt toe dat de staten zo 
spoedig mogelijk, maar in ieder geval in 
december, geïnformeerd zullen worden 
over de stand van zaken bij RTV Drenthe.

26 november 
2003 

2 Ja. Dit is gebeurd bij brief van GS van 
18 december 2003, kenmerk 
51/6.25/2003011291. 



 3

Toezegging Datum ver-
gadering 
 

Pagina 
verslag 

Afgehandeld? 

De heer Schaap zegt toe dat de staten 
vóór 17 december geïnformeerd worden 
over de mogelijkheid voor de komende 
jaren afspraken met GAE te maken over 
de verdeling van het in tien jaar te ont-
vangen maximale bedrag in de verliesaf-
dekking.  

26 november 
2003 

14 Ja. Aan deze toezegging is voldaan bij 
brief van GS van 11 december 2003, 
kenmerk 50/6.19/2003011301. 

De heer Schaap zal nagaan of er onder-
zoek is gedaan naar de spin-off van de 
luchthaven. Hij zal proberen de staten 
hierover vóór 17 december te informeren. 

26 november 
2003 

15 Idem. 

De heer Schaap zegt toe dat het college 
de staten zal informeren hoe het door de 
heer Dohle voorgestelde project MKB-
leerbanen het beste gefinancierd kan 
worden.  

26 november 
2003 

17 Ja. De staten zijn hierover geïnfor-
meerd bij brief van GS van 24 februari 
2004, kenmerk 8/6.11/2004001292. 

De heer Dijks zegt toe te bekijken hoe 
snel de door de heer Looman gevraagde 
informatie met betrekking tot de 6e wijzi-
ging van de provinciale begroting 2003 
geleverd kan worden.  

26 november 
2003 

24 Ja. De gevraagde informatie is verstrekt 
bij brief van GS van 12 december 2003, 
kenmerk 50/FC/A2/2003011719. 

De heer Dijks zegt toe dat de bestem-
ming van de gelden die eerst naar het 
NNBT gingen, gewijzigd zal worden.  

26 november 
2003 

24 Ja. Voorstellen voor promotie en mar-
keting worden voorbereid voor de sta-
tenvergadering van 8 en 9 juni 2004. 

De heer Dijks zegt toe te zullen bekijken 
in hoeverre de relatie met de budgetinstel-
lingen inzichtelijk kan worden gemaakt en 
daar zo spoedig mogelijk op terug te ko-
men, zo mogelijk in februari 2004. 

26 november 
2003 

25 Bij de uitwerking van de begroting zul-
len GS de relatie met de budgetinstel-
lingen inzichtelijker maken. In samen-
hang met de implementatie van de 
nieuwe Algemene subsidieverordening 
wordt tevens gewerkt aan een apart 
overzicht van de instellingen. 

De heer Dijks zegt toe de vraag van me-
vrouw Nieuwenhuizen over het extra geld 
voor de festivals schriftelijk te beantwoor-
den. 

26 november 
2003 

25 Ja. Deze vraag is beantwoord bij brief 
van GS van 12 december 2003, ken-
merk 50/FC/A2/2003011719. 
 

De heer Schaap zegt toe dat de staten de 
resultaten van Parkmanagement I, als die 
op papier staan, toegestuurd krijgen. 

21 januari 
2004 

11 Ja. De resultaten van Parkmanagement 
I zijn de staten toegezonden bij brief 
van GS van 28 januari 2004, kenmerk 
5/6.15/2004001006. 

De heer Schaap zegt toe dat de passage 
over het eindrisico van bedrijven op pagi-
na 10 van de notitie “Informatie- en com-
municatietechnologie in Drenthe: een 
economische kijk” zal worden gewijzigd. 

21 januari 
2004 

17 Ja. Aan deze toezegging is voldaan bij 
brief van GS van 29 januari 2004, ken-
merk 49/6.9/2003011008. 

De heer Schaap zegt over het in staten-
stuk 2004-95, Kader voor projectontwikke-
ling ICT, voorgestelde monitoring en eva-

21 januari 
2004 

17 Ja. De staten zullen worden geïnfor-
meerd over de voortgang. 
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Afgehandeld? 

luatie toe. 
De heer Schaap zegt toe te zullen bekij-
ken of op grond van de subsidierelatie die 
nog twee jaar bestaat, extra inzet van 
Syntens kan worden gevraagd. 

21 januari 
2004 

17 Dit is nog niet gebeurd, maar zal in 
ambtelijk overleg met Syntens worden 
afgestemd. 

De heer Schaap zegt toe te zullen infor-
meren naar de afloop van de discussie 
met het toenmalige college over het con-
sultatieve referendum in het kader van de  
Zuiderzeelijn. 

21 januari 
2004 

20 Ja. De staten worden hierover geïnfor-
meerd bij brief van GS van 14 april 
2004, kenmerk 15/6.21/2004003612. 

De heer Schaap zegt toe te zullen infor-
meren naar de mogelijkheid om bij het 
opstellen van het Sociaal jaarverslag 2003 
rekening te houden met de opmerkingen 
van de heer Sluiter over het opnemen van 
al dan niet gerealiseerde doelstellingen. 

21 januari 
2004 

34 Ja. Dit aandachtspunt wordt meege-
nomen bij de opstelling van het Sociaal 
jaarverslag 2003. 

De heer Schaap zegt toe voor 28 januari 
per brief te zullen meedelen hoe momen-
teel de stand van zaken is met betrekking 
tot het Fonds flexibel beleid en wat de 
noodzaak is van bijstorten. 

21 januari 
2004 

35 Ja. De staten zijn hierover geïnfor-
meerd bij brief van GS van 28 januari 
2004, kenmerk 5/6.8/2004001002. 

 
Statencommissie Milieu, Water en Groen 
 
Toezegging Datum ver-

gadering 
 

Pagina 
verslag 

Afgehandeld? 

De heer Dijks zegt toe voor de commis-
sievergadering van maart aan te geven 
welke activiteiten inmiddels zijn onderno-
men door het college als het gaat om 
duurzaamheid. 

6 januari 2003 2 Ja. De staten zijn hierover geïnfor-
meerd bij brief van GS van 1 oktober 
2003, kenmerk 38/6.4/2003008346. 

Mevrouw Edelenbosch zegt toe dat het 
college in het licht van het projectbureau 
Agenda voor de Veenkoloniën waar mo-
gelijk zal pleiten voor een langdurige or-
ganisatie, een ontwikkelingsmaatschappij, 
die meer kan effectueren. Zodra er ge-
sprekken hebben plaatsgevonden over de 
ontwikkelingsmaatschappij met de part-
ners en er kansen zijn om de ontwikke-
lingsmaatschappij te realiseren, zal het 
college met een duidelijk voorstel komen. 

6 januari 2003 8 Ja. Dit is ingebracht in de Stuurgroep 
Veenkoloniën en loopt verder via het 
traject van het projectbureau Veenko-
loniën. 
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Afgehandeld? 

De heer Dijks zegt toe de staten te infor-
meren over de resultaten van het onder-
zoek naar de leliebollenteelt. 

29 september 
2003 

3 Ja. De rapportage Bloembollenteelt in 
Overijssel en Drenthe is de staten 
toegezonden bij brief van GS van 15 
december 2003, kenmerk 
50/6.15/2003011304. 

Mevrouw Edelenbosch zegt toe na te 
zullen gaan waarom verplaatsing van 
intensieve veehouderijbedrijven uit de 
ecologische hoofdstructuur (EHS) niet 
mogelijk is.  

29 september 
2003 

14 Ja. Dit is meegenomen in statenstuk 
2003-100, Verplaatsing agrarische 
bedrijven. Randvoorwaarden voor 
inplaatsing worden meegenomen in 
het POP II-traject. 

De heer Dijks zegt toe de wens van de 
commissie met betrekking tot de terug-
koppeling over het project Stroomdal neer 
te leggen bij het waterschap Velt en 
Vecht. 

29 september 
2003 

15 Ja. De heer Dijks heeft naar aanleiding 
van het verzoek van de voorzitter van 
de Stuurgroep Stroomdal zitting ge-
nomen in de stuurgroep. 

Mevrouw Edelenbosch zegt toe dat de 
provincie een coördinerende rol gaat spe-
len bij de bestrijding van het jacobskruis-
kruid en de commissie te informeren over 
het overleg met de waterschappen, weg-
beheerders, gemeenten en terreinbeheer-
ders hierover.  

29 september 
2003 

16 Bedoeld overleg is in maart afgerond, 
waarna de commissie zal worden geïn-
formeerd. 

Mevrouw Edelenbosch zegt toe dat het 
college binnenkort een besluit zal nemen 
over het plan van aanpak in het kader van 
de Wet ammoniak en veehouderij. Dit 
onderwerp kan voor de volgende commis-
sievergadering worden geagendeerd.  

17 november 
2003 

4 Ja. De Kaart Wet ammoniak en vee-
houderij, toegezonden bij brief van GS 
van 4 februari 2004, kenmerk 
6/6.5/2004001091, is op 16 februari 
2004 in de Statencommissie MWG aan 
de orde geweest. 

Mevrouw Edelenbosch zal nagaan welke 
informatie van VROM over gentechnolo-
gie beschikbaar is. De commissie krijgt 
die dan zo gauw mogelijk toegestuurd. 

12 januari 
2004 

14 Ja. Aan deze toezegging is voldaan bij 
brief van GS van 2 maart 2004, ken-
merk 9/7.2/2004001929. 

 
Statencommissie Ruimte, Infrastructuur en Mobiliteit 
 
Toezegging Datum ver-

gadering 
Pagina 
verslag
 

Afgehandeld? 

Mevrouw Haarsma zegt toe dat zij een 
overzicht zal laten maken van de verschil-
lende bestemmingsplannen en dat de 
leden van deze commissie toe te zenden. 
 
Als het gaat om de overschrijding van de 
kosten voor het maken van het POP zegt 
zij toe dit uit te laten zoeken en de com-
missie schriftelijk antwoord op die vraag te 

1 juni 2003 7 Ja. Bedoeld overzicht is de commissie 
toegezonden bij brief van 23 septem-
ber 2003, kenmerk 
38/RW/A10/2003008531. 
 
Ja. De verantwoording hiervan vindt 
plaats in de Jaarstukken 2004. 
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Afgehandeld? 

geven. 
Mevrouw Haarsma zegt toe uit te zullen 
zoeken hoeveel het aantal te bouwen 
woningen per gemeente in de provincie 
Drenthe is en de commissie daarover te 
informeren.   

6 oktober 
2003 

23 Ja. Zie bijlage. 

De heer Swierstra zegt toe dat zodra de 
uitslagen van het belevingsonderzoek met 
betrekking tot het openbaar vervoer bin-
nen zijn, de commissie hiervan kennis kan 
nemen.  

24 november 
2003 

6 Uiterlijk in week 21 ontvangen GS het 
eindrapport. Zo spoedig mogelijk daar-
na zal de commissie worden ingelicht. 

De heer Swierstra zegt toe te zijner tijd 
informatie te verstrekken over het OV- 
bureau. 

19 januari 
2004 

12 De Nota Opzet OV-bureau zal de sta-
ten in het voorjaar van 2004 bereiken. 

 
Statencommissie Cultuur en Welzijn 
 
Toezegging Datum ver-

gadering 
Pagina 
verslag
 

Afgehandeld? 

Mevrouw Haarsma zegt toe uit te zoeken 
of er sprake is van financiële problemen 
bij de realisatie van hospices. 

1 oktober 
2003 

9 Ja. De realisatie van de hospices 
wordt vertraagd door het vinden van 
geschikte locaties. In de zoekfunctie 
gaat men uit van huur. Voor de daad-
werkelijke realisatie zijn extra middelen 
nodig. In dat kader wordt gekeken naar 
fondswerving. 

De heer Schaap zegt toe dat de vragen 
over de ondertiteling van de nieuwsuit-
zendingen van RTV Drenthe schriftelijk 
worden beantwoord vóór de algemene 
beschouwingen. 

1 oktober 
2003 

11 Ja. De desbetreffende vragen van de 
CDA-fractie zijn beantwoord bij brief 
van GS van 24 oktober 2003, kenmerk 
43/6.18/2003008602. 

Mevrouw Haarsma zegt toe de situatie in 
Drenthe te inventariseren van de catego-
rie uitgeprocedeerde asielzoekers die na 
de termijn van 28 dagen het land nog niet 
hebben kunnen verlaten. Vervolgens zal 
op basis daarvan samen met de provincie 
Groningen aan minister Verdonk de vraag 
voorgelegd worden of aan deze schrij-
nende gevallen opvang geboden mag 
worden.  

26 november 
2003 

9 Ja. Volgens Vluchtelingenwerk gaat 
het om ongeveer 200 personen. In-
middels heeft de minister toegezegd 
vertrekcentra in te richten. 

De heer Schaap zegt toe de aan RTV 
Drenthe gevraagde meerjarenbegroting 
naar de commissie te zullen sturen zodra 
zij beschikbaar is. 

14 januari 
2004 

9 Bij brief van GS van 13 april 2004, 
kenmerk 15/6.31/2004003905, worden 
de staten geïnformeerd over de stand 
van zaken. 
 



 7

Toezegging Datum ver-
gadering 

Pagina 
verslag
 

Afgehandeld? 

Mevrouw Haarsma zegt toe na te gaan 
welke mogelijkheden er zijn voor woon-
serviceboerderijen in het kader van het 
Beleidskader Zorg. 

14 januari 
2004 

13 Ja. Dit wordt meegenomen bij de tot-
standkoming van het Beleidskader 
Zorg. 

 
Vergaderingen van provinciale staten 
 
Toezegging Datum ver-

gadering 
Pagina 
verslag
 

Afgehandeld? 

De heer Schaap zegt toe een gesprek 
aan te zullen gaan met de Nederlandse 
Tuinbouwraad om af te tasten of er moge-
lijkheden zijn voor een Floriade in de 
Veenkoloniën.  

17 september 
2003 

25 Ja. Het desbetreffende initiatiefvoorstel 
van D66 is in de staten besproken en 
beantwoord bij brief van GS van 22 
januari 2004, kenmerk 
4/6.5/2003008844. 

Mevrouw Edelenbosch zegt toe de voor-
financiering van de grondverwerving in de 
EHS uit te zullen werken en daarmee bij 
de staten terug te komen.  

4 en 5 no-
vember 2003 

47 Ja. Op 24 februari 2004 hebben GS 
hierover een principebesluit genomen. 
De staten kunnen een voorstel tege-
moet zien voor hun vergadering van 8 
en 9 juni 2004. 

Mevrouw Haarsma zegt toe in gesprek-
ken met de gemeenten over de woning-
bouw het creatieve idee van de heer De 
Haas met betrekking tot de starters te 
zullen inbrengen. 

4 en 5 no-
vember 2003 

52 Ja. Mevrouw Haarsma heeft in be-
stuurlijk overleg met de gemeenten en 
in informele overleggen het belang van 
bouwen voor eigen doelgroepen in de 
gemeente benadrukt; elke gemeente is 
bezig met voorbereiden en opstellen 
van woonplannen waarin de starters 
speciaal aandacht krijgen. Gemeenten 
zijn de eerstaangewezenen om vervol-
gens te bezien of ze speciale regelin-
gen en voorkeuren voor starters willen 
invoeren. In het ontwerp-POP is dit 
ook aangegeven. 
Bij komende overleggen over de 
woonplannen en de eventuele extra 
woningen voor starters (uit de knelpun-
tenpot) komt het onderwerp bouwen 
voor starters zeker weer terug. 

Mevrouw Haarsma zegt dat de staten op 
zeer korte termijn concrete voorstellen 
met betrekking tot de ontwikkeling van 
multifunctionele dienstencentra tegemoet 
kunnen zien.  

4 en 5 no-
vember 2003 

53 Ja. Met statenstuk 2004-123, Multi-
functionele dienstencentra, is aan deze 
toezegging voldaan. 

Mevrouw Haarsma zegt toe het initiatief 
te nemen voor een gesprek met gemeen-
ten, zorgverzekeraars en woningbouw-
corporaties over het toepassen van elek-

4 en 5 no-
vember 2003 

55 Ja. Er zijn inmiddels gesprekken ge-
voerd met een tweetal installatiebedrij-
ven. Zij willen dit najaar een presenta-
tie houden voor zorgaanbieders, wo-
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Afgehandeld? 

tronische voorzieningen bij de huisvesting 
van ouderen. Zij zal verder bekijken of 
hiervan een pilot kan worden gemaakt.  

ningbouwcorporaties en gemeenten 
over de mogelijkheden van domotica in 
relatie tot het zelfstandig wonen. 
Ook in het kader van de conferentie 
over kleinschalig wonen is dit thema 
aan de orde geweest en zijn contacten 
gelegd. 
Daarnaast wordt domotica een van de 
thema’s voor de in ontwikkeling zijnde 
ICT-tender.  

Mevrouw Haarsma zegt toe dat zodra zij 
signalen krijgt dat de nieuwe Wet op de 
jeugdzorg tot knelpunten leidt, zij de sta-
ten zo snel mogelijk daarover zal informe-
ren.  

4 en 5 no-
vember 2003 

56 Ja. Wanneer dit aan de orde is, wordt 
dat gedaan. 

De heer Dijks zegt dat het college zeer 
binnenkort met voorstellen zal komen om 
de door de heer Veenstra gesignaleerde 
knelpunten bij de revitalisering van bedrij-
venterreinen op te lossen.  

4 en 5 no-
vember 2003 

58 Ja. Door het project Parkmanagement 
II (statenstuk 2004-97, door de staten 
aanvaard op 4 februari 2004) wordt nu 
overleg gevoerd met de gemeenten. 
Uitvloeisel van parkmanagement is 
revitalisering. De gemeenten zijn hier-
bij een belangrijke partij. 

De heer Dijks zegt dat het college bereid 
is met de gemeenten in overleg te gaan 
over een Grondbank, een voorstel daartoe 
nader zal uitwerken en daarover te zijner 
tijd zal rapporteren. 

4 en 5 no-
vember 2003 

58 Ja. GS hebben bij de voorbereiding 
van de Voorjaarsnota de mogelijk-
heden onderzocht en besloten voorlo-
pig geen actie te ondernemen. 

De heer Swierstra zegt toe dat het colle-
ge motie H (onderzoek naar mogelijkhe-
den tot voorfinanciering project capaci-
teitsuitbreiding A28, traject Zwolle-
Meppel) zal uitvoeren. 

4 en 5 no-
vember 2003 

96 Er zijn onderhandelingen gaande met 
Rijkswaterstaat Noord-Nederland over 
de aanpak van de planstudie. Het SNN 
wordt betrokken bij de financiering van 
het regionale deel. 

De heer Swierstra zegt toe dat bij de 
discussie over de waterschapsproblema-
tiek die in 2004 gevoerd zal worden, ook 
de kostentoedeling aan de orde zal zijn.  

4 en 5 no-
vember 2003 

97 Ja. Statenstuk 2004-117, Wijziging van 
de Reglementen van de waterschap-
pen Hunze en Aa’s en Noorderzijlvest, 
heeft betrekking op de uitgangspunten 
voor de kostentoedeling onder het 
huidige wettelijke regime. Op 21 april 
2004 vindt de statenbehandeling 
plaats. De landelijke discussie over de 
financiering van de waterschapstaken, 
de bestuurssamenstelling en de wijze 
waarop de verkiezingen worden ge-
houden, onder andere invoering lijs-
tenstelsel, wordt ter voorbereiding van 
wetswijzigingen de komende jaren 
gehouden. 
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Toezegging Datum ver-
gadering 

Pagina 
verslag
 

Afgehandeld? 

Mevrouw Edelenbosch zegt toe dat wan-
neer het college weet hoe er gefinancierd 
kan worden wanneer de minister voor het 
oplossen van knelpunten in de EHS geen 
geld beschikbaar stelt, zij bij de staten 
terugkomt.  

4 en 5 no-
vember 2003 

100 Ja. Zie vorige toezegging met betrek-
king tot voorfinanciering van de grond-
verwerving in de EHS. 

De heer Schaap zegt toe dat het college 
motie M (behoud Drents erfgoed) zal uit-
voeren.  

4 en 5 no-
vember 2003 

102 De staten zullen hierover eind 
april/begin mei 2004 worden geïnfor-
meerd. 

De heer Dijks zegt toe dat het college 
voordat wordt overgegaan tot de uitvoe-
ring van de voorstellen 1 (knelpunten in-
frastructuur/EHS), 4 (bodem- en grondwa-
terbescherming), 9 (noordelijk Productie-
fonds) en 13 (actualisatie Regiovisie Gro-
ningen-Assen) op pagina 17 van de Nota 
van aanbieding, de staten mondeling dan 
wel schriftelijk zal informeren.  

4 en 5 no-
vember 2003 

114 Voorstel 1 is in voorbereiding. 
 
Voorstel 4: Er is een statenvoorstel in 
voorbereiding dat de staten zal worden 
aangeboden voor hun vergadering van 
22 september 2004. 
 
Voorstel 9: Dit voorstel kan pas wor-
den uitgevoerd als de Rijkscultuurnota 
is gepubliceerd en de consequenties 
daarvan voor de drie noordelijke pro-
vincies in beeld zijn. 
 
Voorstel 13: De informatie is terug te 
vinden in het statenstuk dat de staten 
voor hun vergadering van 7 juli 2004 
zal worden aangeboden. 

De heer Schaap zegt toe dat de beschik-
king van het SNN inzake het NNBT linea 
recta naar de staten gaat en dat, als door 
die beschikking het besluit van statenstuk 
2003-85, op zijn kop wordt gezet, het col-
lege onmiddellijk actie zal ondernemen.  

4 en 5 no-
vember 2003 

119 Hierover is een notitie in voorbereiding.

De heer Schaap zegt toe dat Toerdata 
Noord in 2004 opnieuw in de staten aan 
de orde zal komen.  

4 en 5 no-
vember 2003 

120 Ja. Zie vorige toezegging over Toerda-
ta Noord. 

 
 
Statenwerk, april 2004  
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            Bijlage 
 
 

Ruimte voor woningbouw       

Gemeenten 
Toename woningvoorraad in de periode 1995 t/m 
2002  Ruimte voor

 Berekend Gerealiseerd  woningbouw
  volgens POP I     2003 en 2004
  1 2   3
Aa en Hunze 990 680  310
Assen 5.011 3.671  1.340
Borger-Odoorn 1.127 765  362
Coevorden 1.461 1.048  413
Emmen 5.400 3.599  1.801
Hoogeveen 2.631 1.530  1.101
Meppel 1.685 1.098  587
Midden-Drenthe 1.163 1.015  148
Noordenveld 1.302 1.033  269
Tynaarlo 1.382 857  525
Westerveld 656 589  67
De Wolden 744 712  32

Drenthe 23.547 16.597  6.950
     
HEMA-gemeenten 14.727 9.898  4.829
Overige gemeenten 8.820 6.699   2.121
Bron: CBS/ABF     
     
Toelichting     
Kolom 1 geeft de ruimte voor woningbouw uit POP I weer.   
Kolom 2 is de toename van de woningbouw (inclusief sloop en vervangende nieuw-
bouw).   
Kolom 3 is de ruimte voor woningbouw voor de resterende jaren 2003 en 2004. (volgens POP I). 
     
Het blijkt dat voor de jaren 2003 en 2004 in Drenthe nog ruimte is voor ruim 6.950 woningen. 
Bijna 70% van deze ruimte is beschikbaar voor de HEMA-gemeenten (4.829 woningen).  
Voor de overige gemeenten is er nog ruimte voor 2.121 woningen.   
 
 
 


